
آرمان ملی: یکی از تیم های مطرح حاضر در 
انتخابات فدراسیون فوتبال با مشکل قضائی 
نامزد ریاست و رد صلاحیت نامزد نایب رئیسی 

مواجه شده است. 
   ثبت نام 

هدایت ممبینی، دبیر کل فدراسیون فوتبال 
انتخابات  نامزدهای  ثبت نام  خصوص  در 
فدراسیون فوتبال اظهار داشت: کاندیداها 
کردند و بعد  به صورت سامانه ای ثبت نام 
خوشحال  شد.  تکمیل  ثبت نام  حضوری 
هستیم که در فضای خوب و با آرامش ثبت 
نام ها انجام شد. روال ادامه کار انتخابات تا 
مجمع ۱۱ اسفند با کمیته بدوی و استیناف 
خواهد بود. وی افزود: خوشبختانه ۵ نفر که 
قبلا سابقه ریاست فدراسیون را داشتند ثبت نام 
کردند. تاج، بهاروند، کفاشیان، عزیزی خادم و 
عابدینی در پست ریاست ثبت نام کردند. در 
بخش نماینده مدیران عامل باشگاه ها ۱۴ نفر 
استقبال کردند. دو نفر از این گروه وارد هیات 
رئیسه می شوند. در بخش هیات ها ۲۰ نفر ثبت 
نام کرده اند.در بخش کارشناس ها هم سه 
نفر وارد هیات رئیسه می شوند و در مجموع 
۴۰ نفر ثبت نام کرده اند. دبیرکل فدراسیون 
فوتبال گفت: ما در بحث ثبت نام جیمی جامپ 
فقط  افراد  یکسری  داشتیم!  هم  مدیریتی 
ثبت نام کرده اند نه نایب رئیس معرفی کرده اند 
و نه فرم امضا را داشتند. مهدی تاج با ۴۸ امضا 
بالاترین فرم پیشنهادی را داشتند و بهاروند ۱۱ 
امضا داشت. کفاشیان و عزیزی خادم هر کدام 
۷ امضا پیشنهادی داشتند. عابدینی هم ۶ 
امضا داشت، روند بعدی انتخابات از روز شنبه 
در اختیار کمیته بدوی قرار می دهیم. مبینی 
خاظرنشان کرد: ما ۲۱ روز قبل از انتخابات 
بررسی ها  صلاحیت  روند  به همن   ۲۰ یعنی 
را مشخص می کنیم و تا ۲۰ بهمن اسامی به 
گر کسی صلاحیتش  مجمع ابلاغ می شود. ا
احراز نشود کمیته بدوی باید رسما به این 
دوستان اطلاع بدهد. دوستان معترض باید 
در این زمان اعتراض را به کمیته استیناف 
انتخابات بدهد. در نهایت ۲۰ بهمن باید افراد 
تایید صلاحیت شده به اعضای مجمع ابلاغ 
می شود. همان روز برای افکار عمومی اسامی 

اعلام می شود. وی افزود: در یک ماهی که وجود 
دارد در فضای مجازی و خارج از رسانه های غیر 
رسمی فدراسیون مسائلی اعلام می شود اما آنها 
ک نیست. برای احراز صلاحیت های  برای ما ملا
نامزدها بعد از ثبت نام از ارکان قضائی، کمیته 
استیناف  کمیته  اخلاق،  کمیته  انضباطی، 
و کمیته وضعیت استعلام خواهیم گرفت. از 
مراجع چهارگانه هم استعلام ها گرفته می شود. 
نتایج این استعلام ها در اختیار کمیته بدوی 
قرار می گیرد. تشخیص احراز صلاحیت دست 
من دبیر کل و فدراسیون نیست. هفته گدشته 
که  کمیته بدوی انتخابات  ک نوشت:  تابنا
وظیفه رسیدگی به شرایط نامزدهای ریاست و 
هیات رئیسه را به عهده دارد، در مرحله نخست 
مدارک نامزدها را بررسی کرده و سپس برای 
احراز شرایط قضائی و امنیتی استعلام های 
لازم را از نهادهای قانونی دریافت می کند. در 
این مرحله مشخص می شود که چند نامزد 
کنند  می توانند در رقابت انتخاباتی شرکت 
و در روز ۱۱ اسفند شانس خود را بیازمایند. 
کی از این است که از میان ۵ نامزد  شنیده ها حا
ریاست فدراسیون فوتبال، دو نامزد شرایط شان 
احراز نشده و استعلام آنها به حذف نام شان 
می انجامد. هرچند این نفرات در تلاش هستند 
تا بلکه بتوانند حضورشان را قطعی کنند، اما 
گر راهی پیدا نشود این احتمال وجود دارد که  ا
پیش از اعلام فهرست نهایی نامزدها، از ادامه 

رقابت انتخاباتی انصراف دهند. از میان سه 
نامزد دیگر ریاست فدراسیون فوتبال هم که 
درباره شرایط شان استعلام صورت گرفته، با 
اینکه تأییدیه های اولیه را دریافت کرده اند، اما 
گویا در خصوص یک کاندیدا شرایط پیچیده 
شده است. سوءپیشینه منفی و داشتن رأی 
ریاست  نامزد  این  وضعیت  قضائی  قطعی 
فدراسیون فوتبال را پیچیده کرده است. این 
نامزد ریاست فدراسیون فوتبال که پرونده های 
متعدد قضائی دارد، پس از دریافت حکم قطعی 
از دستگاه قضائی در یکی از پرونده هایش، 
جریمه نقدی را که در رأی قاضی پرونده وجود 
داشته، به حساب مربوطه واریز کرده و به نوعی 
با اجرای احکام به درستی حکم اذعان کرده 
است تا همین پرونده به نوعی سوءپیشنه اش 
گر وضعیت نامزدهای انتخابات  را منفی کند. ا
فدراسیون فوتبال به همین شکل پیش برود 
و سه نامزد پست ریاست شرایط شان برای 
حضور در انتخابات احراز نشود، باید شاهد یک 

انتخابات دوقطبی باشیم. 
   پرونده 

اعتماد آنلاین نوشت: »دو نامزد که سال ها 
با هم در فدراسیون فوتبال همکاری داشتند 
در اخذ تاییدیه های قضائی با مسائلی مواجه 
آمده  دست  به  اطلاعات  طبق  شده اند. 
این موضوع  اعتماد، دلیل  روزنامه  توسط 
نامزد مورد نظر  اینکه دو  به  نیز برمی گردد 

پرونده هایی در قوه قضائیه داشتند که منجر 
به صدور رای قطعی علیه آنها شده است. 
یکی از این پرونده ها مربوط به همکاری با یک 
شرکت تبلیغاتی است و دیگری مربوط می شود 
به به کار گیری یک فرد برخلاف قوانین. طبق 
شنیده ها یکی از نامزدها در مورد به کارگیری 
فردی برخلاف مقررات با جریمه نقدی نیز 
مواجه شده بود و او این جریمه را به حساب قوه 
قضائیه پرداخت کرده است.« طبق اطلاعات 
به دست آمده این دو نامزد تلاش زیادی در 
چند روز گذشته داشته اند تا مشکلات خود 
را برطرف کنند، اما همان طور که پیش از این 
هم ذکر شد قانون در این زمینه صراحت دارد. 
طبق بند ۴ ماده ۲9 اساسنامه فدراسیون 
فوتبال و در بخش شرایط نامزدهای پست 
ریاست فدراسیون آمده: »عدم وجود سابقه 
مراجع  گواهی  براساس  کیفری  محکومیت 
صالح قانونی و قضائی.« اما یکی از این دو 
نامزد که اتفاقا جزو مدیران باسابقه فدراسیون 
فوتبال هم به حساب می آید با یک مشکل دیگر 
مواجه شده: رد صلاحیت یکی از گزینه های 
نایب رئیسی اش. فارس نوشت: »کمیته بدوی 
روزها در  این  انتخابات فدراسیون فوتبال 
حال بررسی مدارک و صلاحیت  نامزدهای 
انتخابات ۱۱ اسفند است . شنیده می شود این 
کمیته در بررسی های ابتدایی خود صلاحیت 
یکی از اعضای فعلی هیات رئیسه را به خاطر 
حکمی که کمیته اخلاق علیه وی صادر کرده 
تایید نکرده است و با این وضعیت این فرد 
ممکن است نتواند در انتخابات پیش رو شرکت 
کند. این فرد مدتی قبل براساس ایرادهای 
کمیته  اساسی برخی مدارک خود، با حکم 
اخلاق از ادامه فعالیت در فدراسیون منع 
شده بود.« این فرد که برای پست نایب رئیسی 
ثبت نام کرده بود حالا با حکم کمیته بدوی 
نمی تواند در انتخابات شرکت کند مگر اینکه 
کمیته استیناف او را به انتخابات بازگرداند. 
به این شکل می توان گفت با توجه به بحث 
محکومیت قضائی نامزد مورد نظر و رد شدن 
صلاحیت یکی از نزدیکان او در کمیته بدوی 
در  حاضر  تیم های  از  یکی  کار  انتخابات 

انتخابات به پایان رسیده است. 
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کار یکی از نامزدهای انتخابات فدراسیون فوتبال به پایان رسید؟!

کنش مرد شماره یک شطرنج   وا
جهان به نتایج فاجعه بار یونایتد 

منچستریونایتد یکشنبه شب در دیدار برابر 
برایتون بسیار ضعیف ظاهر شد و در نهایت 
سه بر یک از مهمانش شکست خورد تا در رده 
سیزدهم جدول رده بندی قرار داشته باشد. 
خ در دیدار بعدی در لیگ اروپا  شیاطین سر
باید با گلاسکورنجرز بازی کنند و سپس مهمان 
کارلسن نروژی،  فولام خواهند بود. مگنوس 
قهرمان شانزده دوره شطرنج جهان، خواستار 
تغییر سرمربی منچستریونایتد شد. او در شبکه 
اجتماعی اش نوشت: »آموریم - اخراج«. این 
کنش مگنوس به شکست خانگی سه بر یک  وا
منچستریونایتد مقابل برایتون بود. پیش از این 
خود روبن آموریم که اخیرا جانشین اریک تن هاخ 
کرد تیم فعلی منچستریونایتد  شده اعتراف 
احتمالا بدترین یونایتد تاریخ است. روبن آموریم: 
کنون باید  می دانم می توانیم موفق شویم اما ا
کنون فقط  زنده بمانیم. من ساده لوح نیستم. ا
باید زنده بمانیم. می دانم شما خبرنگاران تیتر 
می خواهید و من این تیتر را به شما می گویم: بله 
کنون  شاید بدترین یونایتد تاریخ باشیم. آموریم ا
از ۱۵ حضورش روی نیمکت یونایتد متحمل 

هفت شکست شده است. 

ویژه

گفتوگو

سعید لطفی بازیکن سابق استقلال و کارشناس 
فوتبال در مورد وضعیت تیم آبی پوش پایتخت 

در فصل جاری صحبت کرد. 
   نظر شما در خصوص انتقاداتی که به 
پیتسو موسیمانه بابت برنامه ریزی نیم فصل 

شد چیست؟
 قبل از انتخاب نکونام به عنوان سرمربی 
استقلال گفتم که او در حد استقلال نیست، اما 
مدیریت باشگاه توجهی نکرد. بعد از سه هفته 
تصمیم به برکناری او گرفتند و گفتم حالا که 
انتخاب شده، بگذارید خودش تیم را جمع کند، 
اما اجازه ندادند تا نکونام بماند، چون از تیمش 
شناخت داشت. با آوردن سهراب بختیاری زاده 
التماس کردیم اجازه دهند او بماند، چون از 
تیم شناخت دارد ولی اصرار بر آوردن سرمربی 
خارجی بود.   از زمانی که موسیمانه انتخاب شد 
هم گفتم بگذارید تا او لیگ و فوتبال باشگاهی 
گر بخواهند  ایران را بشناسد. الان هم می گویم ا
موسیمانه را برکنار کنند استقلال مشکل بیشتری 
پیدا می کند. البته تغییرات مدیریتی و آمدن 
که تیم بهتری از  نظری جویباری و مدیرانی 
مدیریت قبل هستند تا حدودی نگرانی ها را 
برطرف می کند. جذب چهار تا پنج بازیکن بر 
مبنای لیست موسیمانه، قطعاً به تیم کمک 
اینکه  ضمن  یابد،  بهتری  شرایط  تا  می کند 
بازیکنان خوبی هم در لیست تیم هستند که 
می توانند در نیم فصل دوم بهتر از دور رفت عمل 
کنند. آنها از لحاظ روحی به هم ریختند، چون 
فشار زیادی را متحمل می شوند. اشتباه مدیریت 
قبل بود که فشار ها را روی دوش بازیکنان ریختند 
و الان هم کنار رفته اند، انگار نه انگار که نه خانی 
آمده، نه خانی رفته است. استقلال از مدیریت 
قبل دچار آسیب های زیادی شد و امیدوارم با 
مدیریت نظری جویباری، فشار از روی دوش 
بازیکنان برداشته شود و موسیمانه در آرامش به 
دنبال پیاده کردن اهداف خود باشد. او قطعاً به 
دنبال آن خواهد بود تا با استقلال نتیجه بگیرد و 
بهتر است به دیدگاه های فنی موسیمانه احترام 

گذاشت تا تیم را در شرایط خوبی قرار دهد.  
و  موسیمانه  دادن  نوتیس  درباره   
صحبت های همسر وی که ایجنت او هم هست، 

چه نظری دارید؟
 مدیران قبلی که دادار دودور راه انداخته 
بودند، در پرداخت مطالبات موسیمانه کوتاهی 
کردند تا او برای دریافت مطالباتش به باشگاه 
گر پول موسیمانه  نوتیس بدهد. معلوم است که ا
کی می شود و می تواند یک  را ندهند، او هم شا
خ  طرفه قرارداد را فسخ کند. امیدوارم شاهد ر
دادن اتفاقی تکراری نباشیم و البته امیدوار 
هستم با مدیریت نظری جویباری و حمایت 
تاجرنیا نماینده هلدینگ، مشکلات مالی باقی 

نمی ماند.

لطفی:
مدیران قبلی استقلال 
در پرداخت مطالبات 

موسیمانه کوتاهی کردند

 8 مدال کاراته ایران  
در مسابقات آزاد مارسی 

ایسنا: نمایندگان کاراته ایران در رقابت های 
بین المللی آزاد مارسی به ۴ طلا، یک نقره و سه 
برنز دست یافتند.  مسابقات کاراته بین المللی 
آزاد مارسی طی روزهای ۲۸ الی ۳۰ دی ماه در 
کا از ۳۴ کشور  کاراته  فرانسه و با حضور ۷۸۴ 
برگزار شد و در پایان این رقابت ها کاراته کاهای 
ایرانی حاضر در رقابت، با کسب ۴ طلا، یک نقره 
و ۳ برنز پس از فرانسه، ایتالیا و الجزایر در جایگاه 
چهارم قرار گرفتند. بر همین اساس ابوالفضل 
عرب یعقوبی در وزن ۵۰- زیر ۱۴ سال، بهنام 
دهقان زاده د، وزن ۶۰- کیلوگرم، مرتضی نعمتی 
در وزن ۷۵- کیلوگرم و سجاد گنج زاده در وزن 
۸۴+ کیلوگرم چهار مدال طلا، علی رحیم در وزن 
۷۵- کیلوگرم یک مدال نقره، مهدی شهگل در 
وزن ۷۵- کیلوگرم، مهدی گنج زاده در وزن ۸۴+ 
کیلوگرم و غزل نادری در وزن ۶۱- بانوان سه مدال 

برنز در این رقابت ها کسب کردند.

منهایفوتبال

کوتاه

پیاتزا: می خواهم کار ولاسکو را در ایران انجام دهم 
روبرتو پیاتزا سرمربی ایتالیایی تیم ملی والیبال ایران گفت: 
دوست دارم کاری که ولاسکو در ایران انجام داد را دوباره انجام 

بدهم. 
   استقبال 

روبرتو پیاتزا سرمربی ایتالیایی تیم ملی والیبال ایران روز 
دوشنبه وارد ایران شد و پس از امضای رسمی قرارداد خود در 
نشست خبری به سوالات خبرنگاران پاسخ داد. پیاتزا در ابتدای 
نشست خبری گفت: واقعا از استقبال شما ممنون هستم. ابتدا 
از رئیس فدراسیون ممنونم که این موقعیت را به من داد. به این 
دلیل ایران را انتخاب کردم که به نظرم خیلی چیزها را می توان 
دوباره ساخت و صعود کرد. دوست دارم کاری که ولاسکو در ایران 
انجام داد را دوباره انجام بدهم. به نظرم ولاسکو نگاه دنیا را به 
والیبال ایران عوض کرد. همین کار را در ایتالیا هم انجام داد. این 

یکی از دلایل مهمی بود که این تجریه را امتحان کنم. 
   توان 

کنش به اینکه والیبال  سرمربی تیم ملی والیبال ایران در وا
ایران دو سال بحرانی را پشت سر گذاشت و شما کار سختی دارید، 
چه برنامه ای برای نتیجه گیری تیم ملی ایران دارید؟ گفت: این 
دو سالی که ایران گذراند، چیزهای خوبی هم داشت. نتایج 
مختلفی به دست آمد. فکر می کنم فدراسیون و آقای خوش خبر 
و همین طور کادر فنی به من کمک می کنند تا بتوانم. همیشه 
برنامه ریزی وجود دارد. اولین برنامه ما زمانی شروع می شود که 
در ماه می تمرین می کنیم. ابتدا باید بازیکنان را ببینم و ببینم چه 
کاری انجام بدهم که این بازیکنان بهتر کار کنند. مطمئنا تمام 

توانم را برای بهتر شدن ایران می گذارم. 
   استعداد 

او با بیان اینکه در ایران بازیکنان زیادی وجود دارند و برخی 
آنقدر سطح بالایی دارند که می توانند در لیگ های اروپایی بازی 
کید کرد: استعدادهای جوان خوبی در ایران می بینم و  کنند، تا

خیلی دوست دارم با آنها کار کنم. 
   مربی گری همزمان؟

ل ها  کنش به اینکه آقای مرادی گفته بودند دلا پیاتزا در وا
تلاش می کنند تا پیاتزا سرمربی تیم ملی شود و شما هم گفته 
ایران  سرمربی  هستید،  هلند  سرمربی  همزمان که  بودید 
گفت: چیز  واقعیت دارد،  این موضوع چقدر  باشید،  هم 
عجیبی است. وقتی چیزی به این صورت پیش می آید خیلی 
که می خواهند این صحبت ها شود.  از خبرنگارها هستند 
صحبت هایی بین ما شد که چه کسانی می توانند در ایران 
باشند. من هرگز نگفتم که همزمان مربی تیم ملی هلند هستم 
مربی ایران هم باشم. اصلا امکان ندارد یک مربی که با یک کشور 
قرارداد دارد با کشوری دیگر هم قرارداد ببندد. تمام تمرکز من 

روی تیمی است که با آن کار می کنم. 
   لیست فدراسیون 

پیاتزا در مورد دستیاران ایرانی خود گفت: فدراسیون لیستی 
از یکسری اسامی در مورد دستیار و بازیکنان به من داده است. 
زمانی برنامه ام شروع می شود که وارد زمین تمرین شوم. اول 
باید با مربیان ملاقات داشته باشم تا کار ملی را با هم مرور کنیم. 
ک  همین طور ایده های من و آقای توتولو را با آنها به اشترا
بگذاریم. ما زبان ایتالیایی و ایرانی نداریم بلکه در مورد والیبال 
صحبت می کنیم. او در مورد وضعیت کار باشگاهی خود به دلیل 
حضور در تیم ملی ایران گفت: با باشگاهم و ایران ادامه می دهم. 
کنش به اینکه  در هلند هم همین روش را داشتم. پیاتزا در وا

ممکن است این موضوع تداخل ایجاد کند، گفت: مسابقات 
باشگاهی تقریبا اوایل ماه می تمام می شوند و لژیونرها هم دقیقا 
همان زمان می رسند. هفته اول لیگ جهانی ۱۲ تا ۱۵ ژوئن است. 
سه هفته وقت داریم و بازی های دوستانه ترتیب می دهیم. به 
نظرم زمانش نرمال است. او در مورد دعوت بازیکنان به تیم ملی 
گفت: لیست بازیکنان همیشه برای من باز است. اصلا چیزی به 
اسم لیست نهایی نداریم. همه بازیکنان می توانند به ما کمک 
کنند. وقتی همه چیز برای کار شروع شد سعی می کنم بهترین 

عملکرد را برای تیم ایران داشته باشم. 
   گزینه ها 

پیاتزا در پاسخ به این سوال که آیا به غیر از گزینه های ایران 
امکان دارد کسی دیگری از ایتالیا بیاید و آیا در تصمیم گیری در 
مورد این لیست خودتان مستقل هستید، گفت: همان طور 
که در مورد بازیکنان گفتم در مورد مربیان هم صدق می کند. 
مهم ترین موضوع میل به کار برای ایران است. لیست من برای 
بازیکن و مربی همیشه باز است. مشخصا فدراسیون لیستی 
گر مربی دیگری خارج از لیست باشد که میل  به من داده اما ا
همکاری با من را داشته باشد، ما با او همکاری می کنیم. سرمربی 
تیم ملی در پاسخ به این سوال که آیا فقط دستیاران شما لیگ را 
رصد می کنند یا خودتان هم در ایران حضور پیدا می کنید، گفت: 
تکنولوژی کاملا در کنار ماست. برای دیدن ایران و بازی ها زمان 
وجود دارد. الان مستقیما نمی توانم در ایران باشم. تکنولوژی 
به من کمک می کند. از طرفی یک دستیار هم اینجا است که کار 
می کند. تنهایی نمی شود کار کرد. من همکاران خوبی در ایران 
دارم و آنها هم به من کمک می کنند. او در پاسخ به اینکه بازیکنان 

را مستقل انتخاب می کند، گفت: تصمیم گیری با خودم است. 

شکست تیم ملی فوتبال ساحلی از بلاروس
تیم ملی فوتبال ساحلی ایران در دیداری دوستانه مغلوب 
بلاروس شد. دو تیم ملی فوتبال ساحلی ایران و بلاروس در 
دیداری دوستانه در دهکده گردشگری بوشهر به مصاف هم 
گردان علی نادری با نتیجه ۴ بر ۳ برابر مهمان خود  رفتند که شا
شکست خوردند. بلاروس در وقت اول توانست ۲ گل به ایران 
بزند. در وقت دوم، تیم ملی با گل های عباس رضایی و محمدعلی 
مختاری توانست بازی را به تساوی بکشاند، اما دو گل دیگر 
دریافت کرد تا در پایان این وقت با نتیجه ۴ بر ۲ از رقیب خود 
عقب افتاد. در وقت سوم ایران توانست یک بار دیگر توسط علی 
میرشکاری دروازه بلاروس را باز کند اما در نهایت با نتیجه ۴ بر ۳ 

مغلوب این تیم شد. 

 دزفولی: تصمیمات داوری تاثیری 
در نتیجه دیدار استقلال و شمس آذر نداشت

کارشناس داوری فوتبال، گفت: معتقدم تصمیمات داوری 
تاثیری در شکست استقلال تهران و نتیجه دیدار این تیم با 
شمس آذر نداشت. هادی دزفولی در گفت وگو با ایرنا در خصوص 
نحوه قضاوت سیدرضا مهدوی در جریان بازی استقلال و 
شمس آذر قزوین که با شکست یک بر صفر استقلال در هفته 
کید کرد: این بازی تصویر یا اتفاقی  شانزدهم لیگ برتر همراه شد، تا
که قابل بحث باشد، نداشت و تصمیم کادر داوری در روند بازی و 
نتیجه این دیدار اثری نگذاشت. وی ادامه داد: سیدرضا مهدوی 
معمولا قضاوت های خوبی دارد و در این بازی نیز مشکلی در 
روند کار او نبود، اما اینکه داور در جریان یک بازی، ۷ کارت زرد 
به بازیکنان نشان بدهد، نشان از عدم مدیریت دارد. داوران ما 
باید این بدانند که بهتر است به شکل دیگری بازی را کنترل کنند. 
کید کرد: یکی از مشکلات  کارشناس داوری فوتبال کشورمان، تا
داوران ما این است که فوتبال بازی نکرده اند و برای همین در 
برخی از صحنه ها تصمیم هایی می گیرند که قابل بحث است. در 
گذشته این چنین نبود و به دلیل شناخت داوران ما از فوتبال و 
نحوه برخوردها، تصمیم های بهتری را شاهد بودیم و بازیکنان نیز 
بیشتر این تصمیم ها را قبول می کردند. دزفولی با اشاره به نزدیکی 
انتخابات فدراسیون فوتبال، گفت: امیدواریم با انتخاب نفرات 
زبده و خبره داوری، شاهد کمیته قوی و مسنجم در بخش داوری 
باشیم تا مسئولان بتوانند در رشد و ارتقای داوری فوتبال ایران 

گام های مهم و اساسی بردارند. 

 رحمتی پس از پیروزی مقابل استقلال: 
امیدوارم این آغاز یک راه خوب باشد

تیم فوتبال استقلال در ورزشگاه آزادی به مصاف تیم فوتبال 
شمس آذر قزوین رفت که در پایان 9۰ دقیقه تلاش دو تیم، 
گردان مهدی رحمتی با  گردان پیتسو موسیمانه مقابل شا شا
یک گل شکست خوردند. مهدی رحمتی در نشست خبری پس 
از اتمام این دیدار، اظهار کرد: از همه اصحاب رسانه تشکر می کنم 
که در این هوای سرد و شرایط سخت اخبار را مخابره می کنند. 
همچنین از هواداران دو تیم تشکر می کنم، از هواداران استقلال 
که امروز در ورزشگاه بودند و از هواداران شمس آذر که در چنین 
هوای سردی این همه راه آمدند تشکر ویژه دارم. دستشان را 
می بوسم و قدردانشان هستم. وی افزود: به هر دو تیم خسته 
نباشید می گویم. به بازیکنان خود خسته نباشید جانانه می گویم 
و روز گذشته هم عنوان کردم، روزی که سر تمرین شمس آذر 
حاضر شدم، فعل خواستن و حس برتری جویی و بزرگی را در این 

مجموعه و تیم دیدم. 

لیگا دست رئال است کنون قهرمانی در لا ام باپه: ا
رئال  مادرید در شرایطی که در دقیقه اول بازی در برنابئو برابر 
لاس پالماس عقب افتاده بود، توانست چهار بار دروازه حریفش 
را باز کند و با کسب برتری در این دیدار به صدر جدول رده بندی 
لیگا راه یابد. کیلیان  ام باپه توانست دو بار برای تیمش گلزنی  لا
کند. مهاجم فرانسوی با خوشحالی از درخشش در این بازی 
گفت: واقعا خوشحالم. حالا با تیم سازگار شده و می توانم هر طور 
که می خواهم بازی کنم. همه ما از این برد لذت بردیم. ام باپه که 
کنون ۱۸ گل در تمام رقابت ها  شروع خوبی در این فصل نداشت، ا
و چهار گل در سه بازی اخیرش به ثمر رسانده است. او افزود: 
بازی مهمی بود. می دانستیم شنبه چه اتفاقی افتاده است و 
اتلتیکو و بارسلونا امتیاز از دست دادند. انگیزه زیادی برای کسب 
برد داشتیم و خوشبختانه به هدفمان رسیدیم. بازی را بد شروع 
کنش خیلی خوبی از خود نشان دادیم. از دست  کردیم ولی وا
گر چه در جام حذفی خوب بازی  دادن سوپرجام سخت بود. ا
کردیم و برنده شدیم ولی نیاز بود که مقابل لاس پالماس کیفیت 

بالای بازیمان را نشان دهیم و برنده شویم. 

کوتا از استقلال جدا شد گائل کا
باشگاه استقلال از جدایی یک بازیکن این تیم در شروع نیم فصل دوم لیگ 
برتر خبر داد.  به گزارش مهر به نقل از رسانه رسمی باشگاه استقلال، عصر دیروز 
کوتا و مدیربرنامه های  )دوشنبه( پس از جلسه میان مدیران باشگاه استقلال با کا
او، طرفین برای قطع همکاری به توافق رسیدند.  باشگاه استقلال از تلاش های 

کوتا در نیم فصل حضورش در این باشگاه تشکر می کند. کا


